

No. 4789. AGREEMENT CONCERNING THE ADOPTION OF UNIFORM CONDITIONS OF APPROVAL AND RECIPROCAL RECOGNITION OF APPROVAL FOR MOTOR VEHICLE EQUIPMENT AND PARTS. DONE AT GENEVA, ON 20 MARCH 1958¹

N° 4789. ACCORD CONCERNANT L'ADOPTION DE CONDITIONS UNIFORMES D'HOMOLOGATION ET LA RECONNAISSANCE RÉCIPROQUE DE L'HOMOLOGATION DES ÉQUIPEMENTS ET PIÈCES DE VÉHICULES À MOTEUR. FAIT À GENÈVE, LE 20 MARS 1958¹

APPLICATION of Regulation No. 3 annexed to the above-mentioned Agreement

APPLICATION du Règlement n° 3 annexé à l'Accord susmentionné

Notification received on:

Notification reçue le:

1 July 1966

1^{er} juillet 1966

SWEDEN

SUÈDE

(To take effect on 30 August 1966.)

(Pour prendre effet le 30 août 1966.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 335, p. 211; for subsequent actions relating to this Agreement, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 6, as well as Annex A in volumes 516 527, 548, 550, 551, 552 and 557.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 335, p. 211; pour tous faits ultérieurs intéressant cet Accord, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 4 à 6, ainsi que l'Annexe A des volumes 516, 527, 548, 550, 551, 552 et 557.